
Vyjádření k letáku pana Hubáčka z 18.9.2006.
Kontrolní  komise a samospráva objektu 481 k výše uvedenému letáku sděluje:

Ad 1) - Jak jsme již informovali, předpokládaný termín 

výměny oken nebyl dodržen, neboť  SBD Pokrok nepodal žádost o stavební povolení v souladu 
s odsouhlaseným usnesením členské schůze samosprávy.

Fond oprav – protože minulé představenstvo samosprávy žádný fond léta prakticky nevytvářelo, je 
nutné našetřit dostatek finančních prostředků na všechny plánované rekonstrukce – jenom výměna 
oken v celém objektu se bude splácet ještě několik dalších let, finanční prostředky na účtu fondu 
oprav postačí cca na 2/3 oken objektu. 

Ad 2) - Začátkem ledna tohoto roku byly všichni členové družstva písemně vyzváni k účasti na 
výběrovém řízení firem pro výměnu oken. Pan Hubáček měl možnost se aktivně účastnit a pomoci 
kontrolní komisi,výboru samosprávy a zástupcům SBD Pokrok s výběrem z několika desítek firem 
které byly osloveny. 

K ostatním připomínkám -  doporučujeme panu Hubáčkovi aby se zúčastňoval členských schůzí 
samosprávy kde byly podávány veškeré informace týkající se výměny oken. 

11.10.2006

                                                  Kontrolní komise 

                                      a výbor samosprávy objektu 481


